
Zápis ze zasedání Rady PsÚ AV ČR, v.v.i. ze dne 5.6.2009 

 
M. Blatný, I. Čermák, A. Plháková , I. Šolcová, T. Urbánek, I. Stuchlíková, S. Štech, R. Šikl, I. 
Kubíková 
Omluveni: V. Chrz 
 

1. ověření zápisů z předchozích zasedání Rady PsÚ (dále RPSÚ) ze dne 3.2.2009 a zasedání 
RPsÚ konaných per rollam. 

2. Ředitel PSÚ informoval členy RPSÚ o hrozících restrikcích v rozpočtu Akademie věd (AV) 
v souvislosti s aplikací metodiky hodnocení vědeckého výkonu 

3. Dr. Šolcová informovala RPsÚ o tom, že AV získala budovu v Hybernské ulici, kam by mělo 
být přestěhováno sídlo pražské pobočky PsÚ. Vzhledem k omezování rozpočtu Akademie 
je otázkou, zda budou prostředky na rekonstrukci budovy. 

4. Dr. Šolcová informovala RPsÚ o zkušebním provozu elektronického systému k přijímání 
příspěvků do časopisu Čs. psychologie. 

5. RPSÚ se zabývala prozatím neoficiálním zněním novely zákona č.341/2005 o VVI, ze dne 
27.4.2009, který v případě schválení vstoupí v platnost jako zákon č. 110/2009 Sb. ze dne 1. 
července 2009. V novele se významně mění znění §18 upravující postavení, působnost a 
složení rady. 

6. RPsÚ přistoupila k projednání zprávy auditora o ověření účetní uzávěrky. RPsÚ vzala na 
vědomí, že zpráva auditora je bez výhrad. 

7. RPsÚ přistoupila k projednání Výroční zprávy ústavu (VZ) za rok 2008. Bylo navrženo, aby 
VZ byla doplněna o vyčíslení počtu vědeckých pracovníků zařazených do kvalifikačních 
stupňů. Dále bylo navrženo doplnit upřesňující informace o nástupech a výstupech 
pracovníků v roce 2008, zejména o jejich zařazení a úvazcích. RPsÚ po připomínkách VZ 
schválila.  

8. Různé: 
- Prof. Štech navrhl, aby byla zpracována analýza české psychologie jako oboru – tak, aby bylo 
jasno, které obory jsou rozvíjeny uspokojivě a které nejsou v současné době dostatečně 
rozpracovávány. 

 
Zapsala: I. Kubíková, 29.6.2009 

 
Schválila: PhDr. Iva Šolcová 

 
 
 
 

 


